
Referat af ”ekstraordinært” bestyrelsesmøde den 11/7-20024 

Til stede: Annbritt, Ivar og Lise-Lotte 

 

1) Plantorama høring 
a. Det blev besluttet, at Lise-Lotte sender ud i Skæring Fællesråd gruppe på facebook, og 

spørger om der er nogle der har en holdning til denne udvidelse 
2) Skæring Fællesråds Messenger gruppe.  

a. Lise-Lotte opretter en ny der hedder Skæring Fællesråd 24/25 
3) Ny suppleant 

a. Det blev besluttet, at optage Per Sabro som ny suppleant. Dermed er bestyrelsen 
fuldtallig med suppleanter 

4) Dokumentet til rådmanden/ Teknisk udvalg 
a. Kommunikationsformen blev drøftet, og der var enighed om at det skal være den 

samarbejdende tone der bruges.  
5) Evt. 

a. Poul Sunn Pedersen og endnu en person ønsker optagelse i Trafikgruppen. Så Peter 
som formand for denne må du meget gerne række ud til Poul, så han kan deltage i jeres 
næste trafikmøde 

b. Ejer af vores dropbox er et tidligere medlem af bestyrelsen, Ivar række ud og ser om han 
kan blive administrator i stedet 


